

Ordföranderåd Lp4Lv7

18/5-16

Närvarande:

Ordförande: Hanna Johansson

Sekreterare: Tage Berdenius Norström

SnKfKb: Alex Back

ERNST: Malin Stenbom

KfKb6: Kristine Ahlberg Delvin

bØf: Marcus Rasmusen

KAOS: Maritna Olsson (avdankad patet Andreas Törnell)

KK: Erik Jirsteen

KfIK: Moa Thorén

GP: Tové Widen

ValB: Gabriel Sjölund (frånvarande)

Styret: Gustav Eriksson och Martin Andersson

Rundabordet och Lägeskoll:

Mötet öppnades 12:03

KfKb6: Har haft spelkväll, planerar sommarbuffén, mycket samarrangemang med andra kommittéer

SnKfKb: Har mycket att göra, planerar mottagning, svårt att få folk engagerade iom tentamensperioden.

Ernst: Drop in fika torsdag 19/5, kontakt med företagen inför i höst

KAOS: Har haft vårbastu, har överlämning på fredag, nya taggade på att dra igång

bØf: Stressade över mottagningen, detaljplanerar

KfIk: Har sista träningen på tisdag lv8

KK: Planerar inför sommarbuffén, överlevde en stressig vecka

GP: Har sista släppet ikväll! Sedan överlämning

ValB:

Styret: Har haft sektionsmöte, håller på att förbereda in för mottagningen, lite stressade

JublK: Planerar priser för sektionsmedlemmar och alumner

Förslag på ny Ekonomisk Policy

Har ett tak på 2000kr, dock handlar det inte om vardagliga arbetet utan mer om enskilda inköp av stora summor. Kommittéerna är medvetna och positiva till taket.

Rumsfonden ligger förtillfället under KAOS, men förslaget är att flytta över den på styrelsens kassör. Detta då styret-kassören i stort sett hanterar den redan idag.

Ersättning av mat, har punktats upp för att göra det lättare att se vad man får pengarna för. Har tagit bort punkten gällande hjälpredor så att det blir mer rättvist mellan kommittéerna, förut kunde man få 60kr/hjälpreda då detta kunde resultera i stora summor.

Arrangemangsfonden saknade riktvärde och har nu fått förslaget på 40 000kr. Detta för att de ska kunna användas men inte vara för stor eller liten. Tankar kring detta är ett för högt riktvärde. Ligger för tillfället på KK och KfKb6 att fylla upp underskottet. Fundering om det går att sprida ut arrangemangsfonden för att täcka upp arrangemangssubventioneringar. Fundering på att förändra i arrangemangsfonden för att kunna äska för engångsevent.

Studie och arbetsmarknadsfonden – Ernst överskott skall gå till detta ändamål. Främst för studierelaterade arrangemang. Till exempel äska för att kunna åka på studieresa till företag etc.

Renovering av sektionslokaler

Offerten för drag-väggen har inte kommit än (Lenis ska jaga folk), skicka planer till Lenis på samo@kfk.se eller på Facebook. Hittills blir det nya ugnar, fläktar, nytt tak samt fasta lamphållare för pubrundor och andra arrangemang. Får se hur det blir vad gäller antal kök och andra inventarier t.ex diskmaskin.

Hantering av nycklar

För tillfället så är det KAOS ordförande som hanterar nycklarna för alla kommittéer. I dagsläget är det lite rörigt tycker vissa. Folk skriver inte över nycklarna, betalar inte deposition etc. Gamla KAOS ordförande ger sin input gällande nycklarna, vilket upplevts som svårhanterligt då personen inte vet hur mycket makt han har för att kunna driva in deposition.

Tanken är att lägga ett krav på att lämna in nycklarna för att få tillbaka sin deposition och likaså att ge depositionen för få ut sina nycklar. Idé är att lägga över nyckelansvaret på styrelsen. Anledning till att det fungerar som det gör är att i dagsläget är det ingen som kontrollerat situationen ännu.

Strukturera upp först och lägga punkten gällande ansvar på hyllan till första ordföranderådet till hösten.

Avsyring av KAOS efter KAOS arrangemang

Frågan lyfts gällande vem som skall vara ansvarig på detta. Idén om att kommittéerna har en läsperiod var då dem avsynar KAOS. Styrelsen tar på sig avsyna under läsperiod 1. Med hela ordföranderådets bifall.

Övriga frågor:

bøf har delat upp mottagningens alla dagar mellan sig. Den som är ansvarig kommer kontakta kommittéerna som är ansvarig för de dagarna för mer information.

Mötet avslutades 13:05